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一、    产品外观直视图/Product appearance chart 

 
 

二、    产品外形尺寸图/Product dimension chart 
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三、产品操作描述/Product  operation description 

3.1 产品功能描述/Product function description 
1、低功耗蓝牙 4.0 技术； 

 Bluetooth 4.0 technology of low power consumption; 

2、安装简单方便； 

 Easy and convenient to install; 

3、蓝牙控制盒与主控制盒相连后，可通过 APP 软件进行控制。 

 Can be controlled by APP after the Bluetooth control box connects with the control box. 

3.2 产品使用说明/Product specification 
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如果没有连接蓝牙，按下按键试会弹出如图的蓝牙选择框； 

选择并连接蓝牙后弹框消失； 

If you do not connect the Bluetooth, there will be Bluetooth selection box above when 

press the buttons; After selecting and choosing the Bluetooth, the massage box will 

disappear; 
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1：头部上升/head up；2：脚部上升/foot up；3：同时上升/go up simultaneously；4：头部

下降/head down；5：脚部下降/foot down 

6：同时下降/go down simultaneously；7：ZERO_G 位置/ZERO_G position；8：FLAT 位置

/FLAT position；9：ANTI SNORE 位置/ANTI SNORE position 

A：记忆位置/memory position A； B：床底灯/under bed light； C：记忆位置/memory 

position B 
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1：打开按摩/turn on massage；2：关闭按摩/turn off massage ；3：按摩模式选择/massage 

mode selection；4：按摩强度选择/massage strength selection；5：按摩时间选择/massage 

time selection 
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1：开关闹钟/ alarm clock on and off；2：闹钟时间选择/time selection of alarm clock；3：

闹钟铃声选择 /ringtone selection of alarm clock; 

4：闹钟时间到后到达记忆位置 A/Arrive to memory position A when reach to the time of 

alarm clock; 5：闹钟时间到后到达记忆位置 B/Arrive to memory position B when reach to 

the time of alarm clock；6：闹钟时间到后打开按摩/Turn on massage when reach to the 

time of alarm clock 

7：当闹钟打开时，校对控制盒时间并设定闹钟，当闹钟关闭时，仅校对时间/ When the alarm 

clock is turned on, check the time of the control box and set the alarm clock. When the 

alarm clock is turned off, only check the time of the alarm clock.  
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蓝牙选择界面，可以切换连接的蓝牙 

Interface of Bluetooth selection, can switch the connected Bluetooth 
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四、产品性能参数的主要要求/Main requirements for product performance parameters 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

五、电气连接图/Product connection diagram 

 

输入 

Input 

输入电压范围 

Range of input voltage 

29VDC 

输入电流 

Input current 

1.8A 

输出 

Output 

RF 频率范围 

RF frequency range 

2.379~2.496GHz 

RF 调制模式 

RF modulation mode 

GFSK 

RF 发射功率 

RF transmission power 

0dB 

环境 

Environment 

 室内使用 

Indoor use 

工作温度 

Work temperature 

 -20℃～55℃ 

存储温度 

Storage temperature 

 -40℃～85℃ 

其它 

Others 

防护等级 

Protection level 

IP20 

阻燃等级 

Flame retardant rating 

94V-0 
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六、产品的主要使用范围/Range of application 
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七、警示语/Warnings 
FCC: 

    This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two 

conditions: /本设备符合 FCC 规则第 15 部分的规定。 操作须符合以下两个条件： 

(1) This device may not cause harmful interference, and 

此装置不会产生有害干扰，  

(2) this device must accept any interference received, including interference that may cause 

undesired operation. 

本设备必须接受任何接收的干扰，包括可能导致意外操作的干扰。 

 

Please note that changes or modifications not expressly approved by the party responsible for 

compliance could void the user’s authority to operate the equipment. 

请注意，未经负责合规方明确批准的更改或修改可能会使用户操作设备的权利失效。 

 

 

 

Note: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital 

device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable 

protection against harmful interference in a residential installation. This equipment 

generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in 

accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. 

However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. 

If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can 

be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct 

the interference by one or more of the following measures: 

注意：本设备已经过测试，符合 FCC 规则第 15 部分对 B 类数字设备的限制。 这些限制旨在提供合理的保护，

防止住宅安装中的有害干扰。 本设备产生，使用并可能辐射射频能量，如果未按照说明进行安装和使用，

可能会对无线电通信造成有害干扰。 然而，不能保证在特定安装中不会发生干扰。 如果本设备确实对无线

电或电视接收造成有害干扰（可通过关闭和打开设备来确定），则建议用户尝试通过以下一种或多种措施来

纠正干扰： 

—Reorient or relocate the receiving antenna. 

- 调整接收天线的方向或位置。 

—Increase the separation between the equipment and receiver. 

- 增加设备和接收器之间的距离。 

—Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver 

is connected. 

- 将设备连接到与接收器连接的电路不同的电路上的插座。 

—Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help. 

- 咨询经销商或有经验的无线电/电视技术人员寻求帮助。 
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This equipment complies with radio frequency exposure limits set forth by the FCC for an 

uncontrolled environment. /本设备符合 FCC 针对不受控制的环境制定的射频暴露限制。 

This equipment should be installed and operated with a minimum distance of 5 mm between the 

device and the user or bystanders. /本设备应安装和操作，设备与用户或旁观者之间的距离至少为 5 mm。 

This device must not be co-located or operating in conjunction with any other antenna or 

transmitter./ 此设备不得与任何其他发射器天线共同定位或操作。 

 

 

 

 

IC: 

This device complies with Industry Canada’s licence-exempt RSSs. Operation is subject to the 

following two conditions: /此设备符合加拿大工业部免许可证 RSS。 操作须符合以下两个条件： 

(1) This device may not cause interference; and 

本设备不会造成干扰;  

(2) This device must accept any interference, including interference that may cause undesired 

operation of the device.  

本设备必须接受任何干扰，包括可能导致设备意外操作的干扰。 

 

Le présent appareil est conforme aux CNR d'Industrie Canada applicables aux appareils radio 

exempts de licence. L'exploitation est autorisée aux deux conditions suivantes: 

该设备符合 CNR 加拿大工业部免许可证的设备的要求。操作必须符合以下两个条件： 

(1) l'appareil ne doit pas produire de brouillage; 

本设备不会造成干扰; 

(2)l'utilisateur de l'appareil doit accepter tout brouillage radioélectrique subi, même si le 

brouillage est susceptible d'en compromettre le fonctionnement. 

本设备必须接受任何干扰，包括可能导致设备意外操作的干扰。 

 

 

 

This equipment complies with radio frequency exposure limits set forth by the Industry Canada 

for an uncontrolled environment.  

本设备符合加拿大工业部针对不受控制的环境制定的无线电频率暴露限制。 

This equipment should be installed and operated with a minimum distance of 5mm between the 

device and the user or bystanders.  

本设备应安装和操作，设备与用户或旁观者之间的距离至少为 5 mm。 

This device must not be co-located or operating in conjunction with any other antenna or 

transmitter. 

此设备不得与任何其他发射器天线共同定位或操作。 
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Cet équipement est conforme aux limites d'exposition aux radiofréquences définies par la 

Industrie Canada pour un environnement non contrôlé.  

本设备符合加拿大工业部针对不受控制的环境中定义的射频辐射限制。 

Cet équipement doit être installé et utilisé avec un minimum de 5mm de distance entre le 

dispositif et l'utilisateur ou des tiers.  

此设备的安装，并与设备和用户或第三方之间为 5mm 最小距离操作。 

Ce dispositif ne doit pas être utilisé à proximité d’une autre antenne ou d’un autre 

émetteur. 

该装置应不靠近任何其他天线或发射器一起使用。 

 

 

CAN ICES-3 (B)/NMB-3(B) 

 

 

八、安装注意事项/Installation considerations 
使用螺杆螺母固定使用螺杆螺母固定使用螺杆螺母固定使用螺杆螺母固定，，，，安装时注意勿折安装时注意勿折安装时注意勿折安装时注意勿折，，，，勿弯勿弯勿弯勿弯，，，，用力过大会导致螺杆断裂用力过大会导致螺杆断裂用力过大会导致螺杆断裂用力过大会导致螺杆断裂。。。。 

Fix with screw and nut, do not fold and bend when install, over force will cause the fracture of the screw. 

九九九九、、、、维护保养维护保养维护保养维护保养/Maintenance 

1、非防水产品不允许置于潮湿区域，且所有产品不允许用水清洗，只能使用酒精擦拭； 

     Non-waterproof products are not allowed to place in wet areas, and all the products cannot be washed by water but wiped 

by alcohol. 

2、外观使用塑料材质，且含有许多元器件，请轻拿轻放，正确安装； 

    The appearance is adopt plastic material with many components which need to be handle with care and install correctly. 

3、遵守安全操作规程，不超负荷使用产品，及时消除不安全因素; 

     Comply with safety operation procedures. Don not overload the products, and eliminate unsafe factors in time. 

4、产品使用环境温度：常温下使用； 

     Operating environment and temperature: Under normal temperature; 

5、相对湿度：不大于 80%。 

     Relative humidity:≦ 80%. 

 


